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To: IEEE @minvws.ni]; [IEEE EEE @minvws nl];
EE) IE
Cc: IEEE @minvws.ni];IEE)EES @ minvws.nl]
From: )

Sent: Thur 9/17/2020 2:53:06 PM

Subject: RE: Asg

Received: Thur 9/17/2020 2:53:06 PM

ilo IEKIEENN
Je conclusie is correct. Zo voorkomen we vermenging van subsidie- en covid-activiteiten.

var:INE) EE iw:

Verzonden: woensdag 16 september 2020 19:09

) SEE @minvwisn> IEEE, EEE inv >;IEEE
@minvws.nl>

) SEER e minvws >;IESE)SESEe ins.
Onderwerp: RE: Asg

Hoi

[EEDank.

Nog even check:

Dus als ik het goed begrijp is je advies om aan de GGDen te melden dat ze covid taken gewoon via de afspraak van aparte
administratie COvid kunnen declareren en dat beoordeeld wordt of die juist zijn.
En dat we voor de niet bestede middelen van de ASG de reguliere weg volgen (kijken naar werkelijke kosten en 10% risico

reserve).
Groet

van:IEEEBEd© minvvis.ni>
Verzonden: woensdag 16 september 2020 10:27

minews.ol>; IEE minvws.ol>; IEEE
) minvws.nl>;IEEE minvws.nl>

@minvws.nl>

Onderwerp: RE: Asg

Er is zeker een risico op dubbelbetaling. Via de vergoeding van de meerkosten GGD’en en via de ASG. De GGD’en is gevraagd
om de kosten ivm COVID apart te administreren. De accountant zal dan moeten beoordelen of deze kosten juist geboekt zijn.

Voorts betekent ruimhartig omgaan niet dat we de middelen die niet besteed zijn in zijn geheel bij de GGD’en laten staan. Er zal

worden gekeken naar werkelijke kosten die gemaakt zijn in combinatie met de maximale risicoreserve van 10%.

Groet
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